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         Generalforsamling den 10. nov. 2011

 
 
                                                      Formandsberetning 
 
25 år er nu gået med Tunø Festival. 25 år, hvor der er løbet meget 
vand i havet siden starten i 1987. Jeg husker de første annoncer i 
1986, om at en ny musikfestival var under opsejling på den lille ø 
i Kattegat. Jeg tænkte den gang: Nu ikke en mere. Jeg syntes der 
var festivaler nok omkring os. Jeg troede på det tidspunkt ikke, at 
festivalen ville blive ret gammel. 
Et positiv træk ved den nye festival var et holdbart koncept. I hvert 
fald noget der kunne udvikles, hvis folkene bag festivalen havde 
evnerne og modet til det. Det kræver utrolig meget at holde liv i 
en musikfestival år efter år. Og i særdeleshed når alt arbejde er 
frivilligt. Selv om musikprofilen, der lå til grund, er blevet udviklet 
og modificeret gennem årene, gælder den profil stadig. For selv 
om man siger jazz og folk, er det jo ikke det samme som akustisk 
folkemusik og traditionel jazz. Og alt arbejde på er stadig 100% 
frivilligt. Så det er lykkedes. 
 
Vi havde en fantastisk festival i år –på trods af vejret!! Billetsalget 
gik hurtigere og bedre end vi har oplevet i mange år. Vi havde 
fuldt hus ved stort set alle koncerter. Vi havde kanon omsætning 
at barerne og vore øvrige udsalgssteder. En flot publikums 
tilbagemelding på programmet, og der er i det store hele, stor 
tilfredshed. 
Selvfølgelig har succesen i år også noget at gøre med at der var 
jubilæum. Og som følge heraf havde vi bestyrelsen også afsat et 
par hundrede tusinde ekstra til musikken. Og det er jeg sikker på 
også er en medvirkende årsag. Den musik linje vi er slået ind på, 
mener jeg er den rigtige. Vi skal være lidt mere populære, og vi 
skal investere lidt ekstra i musikken.   
 
Som jeg plejer denne aften, vil jeg gerne på bestyrelsens vegne, 
takke alle jer, der på den ene eller den anden måde, støtter og 
hjælper til festivalens gennemførelse. 
Jeg vil begynde med alle jer frivillige formænd og medarbejdere på 
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festivalen. Igen i år har I ydet en kæmpe indsats. Uden jer ingen 
festival.
 
 
 
 
Også Svend og Lillian skal have en stor tak. Uden deres 
uegennyttige indsats som musikerhotel, kunne det ikke lade sig 
gøre. De musikere der bor hos dem, får en femstjernet service.
 
Også en stor tak til Tunø Færgefart for jeres flotte engagement. Og 
ikke mindst, fordi I igen var så imødekommende, og holde færgen 
tilbage, så ”kl. 19:30 bandet” kan komme med hjem.
 
Jeg vil også gerne takke alle de firmaer, der på direkte og indirekte 
måde, støtter festivalen, ved at stiller maskiner og udstyr til 
rådighed. Uden jeres hjælp ville festivalen heller ikke kunne 
gennemføres.
 
Den vanskelige logistik til trods, fungerede alt perfekt. Selvom 
forholdene til tider er trange og besværlige, får vi stor ros fra vore 
samarbejdspartnere. Og endda fra det crew personale der kommer 
med de store bands på bag scenen. 
 
I år fik vi en super flot pressedækning. Jeg mindes ikke vi har fået 
så megen omtale som i år. Det skyldes selvfølgelig også at vi har 
indgået et mere tæt samarbejde med Aarhus Stiftstidende. Men alt 
i alt har der været rigtig mange dækkende historier om festivalen
 
De nye tiltag vi satte i søen de sidste år, har levet fuldt op til 
forventningerne. Vi har endda i år udvidet med endnu et par tiltag. 
Delly-vognen udenfor teltet. Kaffebaren til højre for scenen og dem 
nye bar ved indgangen.
 
Jeg vil godt for en stund vende tilbage til den siddende bestyrelse. 
Jeg vil her i aften takke jer for en seriøs, professionel og retfærdig 
behandling af de emner og sager vi har haft gennem årene. 
Selv om vi er en lille festival er der jo altid ugennemsigtige og 
problematiske vaner og tiltag. Jeg synes ikke vi har fået styr på 
meste af den slags.
Økonomien synes jeg i særdeleshed vi har fået styr på. Vi har nu til 
dags meget større manøvre mulighed. Det tror jeg på giver pote i 
sidste ende. Det vil I få et bevis for senere på aftenen. 
 
Og så til en trist konstatering i festival inderkredsen. Vi har igen i 
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år mistet en af vore gode formænd. Kirsten Pedersen døde ved et 
trafikuheld den 18. august i år. Ære være dit minde Kirsten.
 
 
 
 
 
 
Afslutningsvis vil jeg takke jer alle for et godt samarbejde, og 
for den opbakning jeg har nydt som formand for festivalen. Til 
allersidst, vil jeg bede generalforsamlingen udpege en afløser 
for mig, i den resterende del af min valgperiode. Nemlig det 
kommende år. Som I sikkert har hørt, ønsker jeg at trække mig fra 
bestyrelsen fra dags dato. Jeg smækker ikke med dørene eller er 
utilfreds. Jeg mener blot at der, efter ni år på posten, bør vælges 
en ny leder. Jeg har lovet bestyrelsen at fortsætte som formand for 
musikudvalget samt lægge musikprogrammet.  
 
Tak for denne gang!!!

         
10.11.2011/HL         
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